
Skolebestyrelsesmøde torsdag den 17. december 2020 
17:00-18:00 Mødet er online – man kan deltage via Google Meet (der udsendes link 
umiddelbart før mødet) 
 
Fraværende: Claus 
Til stede: Sanne, Marlene, Rikke, Michael, Søren, Brian, Karsten, elevrådet, Jannick, 
Charlotte, Lone, Hirma 
 
Meddelelser/oriente
ring 
Ledelsen: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Orientering om 
ansættelser 
 
 
 
 
 
Status 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Hirma er ansat som viceskoleleder 
pr. 1.12.2021. Jacob Michelsen er 
ansat som afdelingsleder på 
Højmarkskolens specialcenter. 
Jacob har besøgt os 3 gange indtil 
videre. Jacob Michelsen starter 1. 
Januar 2021. 
 
Nye retningslinjer i forhold til 
hjemsendelse af elever/ 
hjemsendelse med 
onlineundervisning. Vi holder en del 
hurtige personale-møder for at 
opdatere vores personale i forhold 
til ministeriets retningslinjer.  
Fjernundervisning for 5 - 9.årgang 
følges efter elevernes skemalagte 
fag. 
For 0.-4.årgang vil vi forsøge at 
lave fjernundervisning så vidt 
muligt efter skema. 
Nødundervisning mandag d. 21/12 
og tirsdag d. 22/12. Forældrene 
skal melde ind seneste fredag d. 
17/12.  
Specialcenter og SFO kører som 
sædvanlig.    
 
 
Ingen (Covid-19) hjemsendelser 
siden november.  
 
 
Ændringer i actioncard: Før i tiden 
sendte vi alle hjem til screening, 
det har man i Vejen Kommune 
ændret på nu. Man afventer på 
resultater fra nærkontakt før man 
tager andre værktøjer i brug og 

15 
min. 



 
 
 
 
 
 
 
 
Personale – almen 
og special: 
 
 
Tillidsvalgte – 
almen og special: 
 
Elevråd: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
Juleafslutning i 
skolen mv. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

hjemsender.   
 
 
Vi havde en plan: alt er aflyst 
grundet ministeriets udmelding. Vi 
er gået i tænkeboks med hensyn til 
en ny plan. 
 
 
 
Intet nyt 
 
 
 
Intet nyt 
 
 
 
Covid - 19: Eleverne ønsker flere 
pauser. Eleverne har svært ved at 
vende tilbage til timerne. Der 
ønskes flere ure rundt omkring på 
skolen. Eleverne ønsker at 
vandautomaten kommer i brug, 
måske i form af en pedal, sådan så 
man kan tage hensyn til 
retningslinjerne omkring Covid-19. 
 
Eleverne er glade for 
spritautomaten ude foran dørene 
på fase 3 gangen. Eleverne har 
brug for at lærerne bruger mere tid 
på håndvasken. Det er svært for 
eleverne at vaske hænder.  
Eleverne er frustreret over 
ministeriets udmeldinger omkring 
valgfag: at eleverne må blande sig, 
og at man ikke kan blande sig i 
pauserne.  
 
Mellemtrinnet: De er gode til at 
vaske hænder.  
 
Elevrådet vil gerne i dialog med 
skoleboden og Medius omkring 
maden. Hirma vil arrangere et 
møde med Pernille fra boden i 
januar.  
 
Det har været et godt kursus. 



 
Ref: Hirma Ljeskovica Bektas 

Forældrevalgte: 
 

Input fra 
skolebestyrelseskurs
et 

Skolebestyrelsen har fået input til 
deres arbejde. Vi er godt på vej.   
 

Tilbagemelding fra 
elevrådet 
 

 Toiletforhold: Er bedre under Covid 
–19, hvor hver klasse har eget 
toilet. Toiletterne er rene og bliver 
vedligeholdt af eleverne. Eleverne 
synes at der er lidt langt til deres 
tildelte toiletter, og at toiletterne 
dufter for kraftigt. Elevrådet 
undersøger fase 1 og fase 2 
toiletterne til næste gang (hvis vi 
ikke er i gang med 
onlineundervisning).  
 
Mad: Elevrådet vil gerne i dialog 
med Medius og skoleboden. 
 
Mobiltelefoner: Eleverne ønsker 
dem tilbage i deres pauser.  
 
 

20 
min 

Hjemsendelsesstra
tegi 

 Ændringer i actioncard. 
 

10 
min 

Julebrev  Bliver sendt ud på Aula 
 

10 
min 

Evt.  
Punkter til næste 
møde 

 Status på kulturtur  
 
Elevråd: en orientering omkring 
boden og Medius.  
 
 
Forplejning til 
skolebestyrelsesmøderne   
 

5 
min 


